
 Protokół nr LIV 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 29 grudnia 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2021 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 10: 23 tego samego 

dnia. Obradom przewodniczył Grzegorz Michalski. W obradach wzięło udział 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Michalski powitał Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica Sławomira Chmielewskiego, kierownika biura rady, radnych, sołtysów, 

przewodniczących zarządów komitetów osiedlowych, pracowników urzędu oraz 

mieszkańców. Odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski stwierdził kworum i otworzył LIV Sesję Rady Miejskiej 

w Mogielnicy. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zgłosił kandydaturę radnego Adama Jagielińskiego. 

 

Głosowano w sprawie: ·powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego 

Adama Jagielińskiego za jego zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

 

3. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

 

Burmistrz poinformował, że od ostatniej sesji zwyczajnej zostały wydane zarządzenia od  

nr 73/2021 do zarządzenia nr 96/2021. 

 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował, że do przyjęcia są cztery protokoły  



z poprzednich sesji od sesji L do sesji LIII. 

 

Głosowano w sprawie: ·przyjęcia protokołów z poprzednich sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2021-2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2021-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz poinformował, że wzorem lat poprzednich ta uchwała jest tzw. uchwałą 

czyszczącą, czyli wprowadzającą dochody własne, które pojawiły się do końca roku 

jednocześnie zmniejszenia tam gdzie niewykonany został budżet z różnych względów. 

Ponadto najbardziej zasadnicza zmiana w budżecie to kolokwialnie mówiąc podmieniamy 

środki własne, które przeznaczyliśmy na przebudowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w 

ul. Dziarnowskiej i w ul. Zagańczyka na środki, które dostaliśmy w ramach pomocy z 

Rządowego Programu Wsparcia Inwestycji Lokalnych. 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/88/2019 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 30 września 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. Poinformował, że uchwała 

ta urealnia kwoty, jakie były zawarte w uchwale i ich wydatkowanie.  

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/88/2019 

Rady Miejskiej w Mogielnicy z dnia 30 września 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

8. Uchwalenie Budżetu Gminy i Miasta Mogielnica na 2022 rok w tym: 

 

a) odczytanie opinii i wniosków radnych 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał opinie Komisji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku o 

przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku o 



przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Poinformował, że mamy dużo zadań w związku z problemami i opóźnieniami w opracowaniu 

dokumentacji, które weszły w zadania wieloletnie, które zostały uwzględnione w WPF Gminy 

i Miasta Mogielnica 2022-2027. Przyszły rok zapowiada się z bardzo dużą liczbą inwestycji. 

Wyraził nadzieję, że uda się dokończyć inwestycję z drogą powiatową w granicach miasta tj. 

ul. Dziarnowska. 

   Burmistrz poinformował, że podstawowe inwestycje, jakie chcemy zakończyć w przyszłym 

roku to dokończenie przebudowy ulicy Dziarnowskiej, czekamy na informację czy powiat 

otrzyma dotację z rządowego programu. Jeżeli otrzyma to udział środków gminnym w tym 

zadaniu znacząco spadnie. Na chwilę obecną zarezerwowaliśmy na ten cel kwotę 814 000 zł. 

Druga ważna rzecz to dokończenie przebudowy ul. Zagańczyka tam gdzie w tym roku 

wykonywana jest sieć wodociągowa i kanalizacyjna. Po tej uchwale będziemy głosowali nad 

uchwałą w sprawie porozumienia i wspólnej realizacji tego przedsięwzięcia również z 

powiatem. Jak widać współpraca z powiatem układa się bardzo dobrze, realizujemy kolejne 

zadania. Z inwestycji gminnych mieliśmy opracowaną dokumentację, takim najważniejszym 

zadaniem jest przebudowa Stacji Uzdatniania Wody we wsi Wodziczna, która znajduje się w 

połączeniu ze Stacją Uzdatniania Wody w Mogielnicy. Przebudowa i modernizacja 

spowoduje wzrost jej wydajności i możliwość rozbudowy wodociągu w przyszłości na inne 

miejscowości, które jeszcze zgłaszają takie potrzeby. Pozostałe zadania tak jak powiedział 

przewodniczący są to dokumentacje zadań, które nie zostały zrealizowane w tym roku i będą 

realizowane w przyszłym roku. Jest przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy ZSO, które 



zostało zrealizowane, ale nie zostało odebrane i zostawiamy rezerwę na przyszły rok. 

Wprowadzamy zadanie pt. ” Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Dziarnów 

Borowe Dębnowola” Jest to duże zadanie i przez najbliższe dwa, trzy lata będziemy 

opracowywać tę dokumentację. Jest to duże zadanie, ale możliwe do realizacji. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały budżetowej na 2022 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia II zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mogielnica 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia II zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mogielnica.  

 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia stawek czynszu za 1m2 powierzchni 

mieszkalnej dla zasobu mieszkaniowego stanowiącego własność Gminy Mogielnica 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia stawek czynszu za 1m2 powierzchni mieszkalnej 

dla zasobu mieszkaniowego stanowiącego własność Gminy Mogielnica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Dla 

Gminy Mogielnica na lata 2022 – 2025 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. Jeżeli radni przeczytali ten 

materiał to zakłada, że bardzo mocno poszerzyli swoją wiedzę w zakresie dziedzictwa 

kulturowego, które jest na terenie naszej gminy. Ten dokument jest też spójny z Gminą 

Ewidencją Zabytków, która jakiś czas temu była opracowywana. Ten dokument może 

posłużyć młodzieży w naszych szkołach gminnych w ramach lekcji historii, aby poszerzyć 

wiedzę na temat gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Dla 

Gminy Mogielnica na lata 2022 – 2025.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia w 

Mogielnicy ul. Nowomiejska 1 i włączeniu jej do Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Mogielnicy ul. Nowomiejska 1 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia w Mogielnicy 

ul. Nowomiejska 1 i włączeniu jej do Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Mogielnicy ul. 

Nowomiejska 1 .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 



15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3 w Mogielnicy przy ul. 

Dziarnowskiej 8, wraz z częścią wspólną działki 1062 będącej własnością Gminy. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3 w Mogielnicy przy ul. 

Dziarnowskiej 8, wraz z częścią wspólną działki 1062 będącej własnością Gminy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

16. Sprawy bieżące, interpelacje radnych 

 Przewodniczący Grzegorz Michalski przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

radnych. 15 Radnych złożyło oświadczenia majątkowe w terminie określonym w ustawie. Po 

przeprowadzonej analizie w dniu 1 września 2021 roku 14 oświadczeń majątkowych radnych 

zostało przesłanych do Urzędu Skarbowego w Grójcu. Pismem 1407-ska 4020.467.2021/TSE 

11 z dnia 20 października 2021 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Grójcu przekazał 

informację o nieprawidłowościach w siedmiu analizowanych oświadczeniach radnych. Radni 

dokonali sprostowania 

   Sekretarz Gminy i Miasta Mogielnica Joanna Kaźmierska przedstawiła informację na temat 

oświadczeń majątkowych dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, osoby 

podpisujące decyzję z upoważnienia burmistrza i przez sekretarza i zastępcę burmistrza. 

Oświadczenia te zostały złożone w terminie tj. do 30 kwietnia 2021 roku. Po analizie 

przeprowadzonej w urzędzie zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Grójcu w dniu 5 

lipca 2021 roku. W dniu 7 października otrzymaliśmy pismo z Urzędu Skarbowego, w którym 

naczelnik stwierdził w czterech oświadczeniach nieprawidłowości. 17 lipca 2021 roku zostały 

przesłane wyjaśnienia do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu złożone przez osoby, u 

których zostały wykryte nieprawidłowości. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski złożył wszystkim mieszkańcom, wszystkim radnym, 

wszystkim pracownikom urzędu podziękowania za pracę na rzecz gminy za współpracę za 

wzajemne jakby określanie problemów, ale również i wskazywanie możliwych rozwiązań 

tych problemów. Życzył wszystkiego dobrego w nadchodzącym 2022 roku przede wszystkim 

dużo zdrowia i spokoju ode mnie od wszystkich radnych. Wyraził nadzieję, że jeszcze za tej 

kadencji doczeka się takiej sytuacji, że będziemy wszyscy tutaj na sali obrad łącznie z 

radnymi z mieszkańcami będziemy mogli siedzieć i uczestniczyć w posiedzeniach, ponieważ 

wcale łatwo się nie prowadzi takich posiedzeń, w których jest praktycznie monolog 

jednostronny. Ma takie marzenia, ale czy to się spełni to tylko czas pokaże. Wyraził nadzieję, 

że uda się założone cele i plany zrealizować w przyszłym roku są one bardzo szeroko 



zakrojone jest dużo inwestycji naprawdę poważnych, Przyszły rok stoi pod znakiem zapytania 

pod kątem inflacji, pod kątem wielu czynników, które mają wpływ na budżet,   pod kątem cen 

energii, prądu, gazu jak również pod kątem dochodów zewnętrznych. Mamy budżet zasilony 

środkami na inwestycje wodociągowo-kanalizacyjne chciałbym żeby one w kolejnych latach 

również się pojawiały. Z nowym rokiem wchodzi „Nowy Ład” podatkowy i dopiero pewnie 

na koniec przyszłego roku podsumujemy czy ten ład podatkowy i te zmiany w prawie 

podatkowym dla gmin dla samorządów przede wszystkim będą pozytywne. Samorząd 

Szanowni państwo to jest grupa ludzi wszystkich mieszkańców, radnych, ale on polega na 

tym żeby mieć, czym dysponować i działać. Jeżeli będzie samorząd tylko po to żeby być, ale 

nie móc podejmować żadnych działań w zakresie inwestycji w zakresie tego żeby działać na 

rzecz mieszkańców, bo nie będzie, za co no to tak naprawdę zatracimy idę samorządności.  

   Burmistrz powiedział” Wysoka Rado Szanowni państwo przyłączam się do życzeń pana 

przewodniczącego natomiast obserwując wskaźniki, które w tej chwili pojawiają się, jeżeli 

chodzi o liczbę osób zakażonych również osób, które zmarły w przyszłym roku Życzę 

państwu mimo wszystko moje marzenie jest tylko jedno żebyśmy pod koniec przyszłego roku 

spotkali się w tym samym gronie, czyli życzę przede wszystkim zdrowia i optymizmu na ten 

rok 2022, że uda się zrealizować wiele zadania, na które państwo oczekujecie. Ja, jako 

burmistrz, pracownicy urzędu gminy i myślę, że rada wspólnie z panem przewodniczącym 

zrealizujemy kolejne zadania tak abyście państwo byli zadowoleni Wszystkiego najlepszego 

dużo zdrowia w nowym roku 2022.  
 

17. Sprawy mieszkańców. 

 

Nie zgłoszono. 

 

18. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady LIV Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

 Na tym protokół zakończono. 

Protokołował    Sekretarz obrad  Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński   Adam Jagieliński  Grzegorz Michalski 

 


